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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hogyan valósult meg a Gyurcsány-kormány oktatási és tudománypolitikai programja? L "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási
miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszterelnök úr egy éve meghirdetett programjában ez áll :

„Nyomasztó megterhelés nélkül szerezhet minden gyermek használható tudást az iskolákban .
Az oktatás modernizálása nélkül nem lehet eredményesen küzdeni olyan társadalmi
problémák ellen, mint a munkanélküliség, a hátrányos helyzetű régiók leszakadása vagy a
kirekesztés . Célunk, hogy minden gyermek használható tudást szerezzen az iskolákban .
Csökkentjük a gyermekek túlterheltségét, és hangsúlyosabbá tesszük az alapkészségek
fejlesztését. Ennek eszköze az alsó tagozat első három évfolyamán a szöveges értékelés
bevezetése és a buktatás megnehezítése, valamint az alapozó szakasz meghosszabbítása az
általános iskola első hat évfolyamán. Az elfogadott úi Nemzeti Alaptantervnek megfelelően
folytatjuk az oktatás tartalmi megújítását ."

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Milyen eredményeket könyvelhet el az oktatási tárca a program fenti vállalásának
megvalósításában?

2. Mekkora összeget fordított a Gyurcsány-kormány működése óta ezekre a célokra?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2005 . augusztus 31 .
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